
          
                     Výpis z usnesení č. 3/2011 
  5. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov konaného dne 23.6.2011  
 

1.  Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  navržený program zasedání: 
    1. Schválení po řadu jednání ZO  
    2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu a usnesení 
    3. Kontrola usnesení č. 2/2011 ze 4. zasedání ZM 
    4. Informace o činnosti orgán ů města mezi 4. a 5. zasedáním ZM 
    5. Zpráva o p řezkumu hospoda ření m ěsta za rok 2010  
    6. Záv ěre čný ú čet m ěsta za rok 2010 
    7. P řehled investi čních akcí a vybraných oprav obecního  
       majetku v roce 2010 

  8. Zmocn ění rady m ěsta k provád ění rozpo čtových opat ření   
    9. Cenová nabídka na opravu v ěžních hodin a zvon ění    
   10. Žádost Advanced World Transport pojmenování ulice k jejich  
       areálu  
   11. Dodatek č. 6 ke z řizovací listin ě MŠ Paskov, p řísp ěvková  
       organizace a navýšení jejího rozpo čtu 
   12. Dodatek č. 6 ke z řizovací listin ě ZŠ Paskov, p řísp ěvková  
       Organizace a navýšení jejího rozpo čtu 
   13. Smlouva o výp ůj čce – ZŠ Paskov (Modernizace výuky a vybavení 
       ZŠ Paskov) 
   14. Dohoda o spolupráci mezi Biocelem Paskov, a. s. a M ěstem  
       Paskov  
   15. Žádosti sportovních klub ů a spole čenských organizací –  
       pronájem sportovních a kulturních za řízení    
   16. a) Zpráva o výsledku p řezkoumání hospoda ření DSO Region Slezská    
       brána za rok 2010 
       b) DSO Slezská brána – záv ěre čný ú čet za rok 2010 
   17. a) Zpráva o výsledku p řezkoumání hospoda ření dobrovolného  
       svazku obcí Olešná za rok 2010 
       b) DSO Olešná - záv ěre čný ú čet za rok 2010  
   18. Rozpo čtové opat ření ZM č. 1/2011 
   19. Majetkové záležitosti 
   20. Pov ěření člena zastupitelstva pro územní plán. 
   21. Stanovení odm ěny panu Tomáši Mat ějnému – členu ZM 

     22. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 
   23. Záv ěr  
 
2.  Zastupitelstvo m ěsta ur čuje dva členy – ov ěřovatele zápisu a      
   usnesení: pana Bc. Petra Michálka a paní Libuši Klimundovou. 
 
3.  Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí kontrolu pln ění usnesení  
   č. 2/2011 ze 4. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov. 
 
4.  Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informace o činnosti orgán ů     
   m ěsta mezi 4. a 5. zasedáním zastupitelstva m ěsta. 
 
5. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí Zprávu v četn ě výsledku o  
   p řezkumu hospoda ření m ěsta za rok 2010. 
 
6.  Zastupitelstvo m ěsta vyjad řuje souhlas s celoro čním hospoda řením   
   m ěsta za rok 2010, a to bez výhrad. 
 

  7. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí p řehled investi čních akcí a   
   vybraných oprav obecního majetku v roce 2010. 
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    8. Zastupitelstvo m ěsta stanovuje, v souladu s § 102 odst. 2  

     písmena a) zákona 128/2000 Sb., o obcích ( obe cní z řízení )  
     ve zn ění pozd ějších p ředpis ů, kompetenci rady m ěsta k provád ění   
     jednotlivých rozpo čtových opat ření do výše 200.000,- K č v četn ě,   
     v t ěchto p řípadech: 

       a) rozpo čtového zapojení ú čelov ě p řid ělených finan čních   
        prost ředk ů z jiných rozpo čt ů 
        nebo 
     b) jsou-li vyvolaná organiza čními zm ěnami, pokud tyto zm ěny  
        nevyvolávají další nároky na finan ční prost ředky m ěsta 
        (nezvyšuje se celkový rozpo čet výdaj ů města).  
 
 9. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje na základ ě cenové nabídky spo- 
    le čnosti Impuls-B  poskytnutí ú čelové dotace Římskokatolické  
    farnosti  Paskov  ve výši  20.508 K č na opravu v ěžních hodin                     
    a zvon ění. 
    

  10. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje v souladu se zákonem č. 128/2000  
    Sb. o obcích § 28 odst.1 pojmenování ulice (par c. č. 1996/1 k.ú.  
    Paskov) k areálu spole čnosti Advanced World Transport, a.s.  
    v Paskov ě „K P řekladišti“. 
 
11. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje dodatek č. 6 ke z řizovací listin ě  
    Mate řská škola Paskov, p řísp ěvková organizace a navýšení rozpo čtu  
    o 330.000,- K č . 
 
12. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje dodatek č. 6 ke z řizovací listin ě  
    Základní škola Paskov, okres Frýdek-Místek, p řísp ěvková organizace  
    a navýšení rozpo čtu o 300 000,- K č. 
 
13. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje smlouvu o výp ůj čce mezi M ěstem  
    Paskov a Základní školou Paskov, okres Frýdek-M ístek, p řísp ěvko-  
    vou organizací. P ředmětem smlouvy o zap ůj čení za řízení po řízené  
    v rámci projektu „Modernizace výuky a vybavení ZŠ Paskov“ v po- 
    řizovací hodnot ě 5.193.394,35,-K č.  
 
14. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje uzav ření dohody o spolupráci mezi  
    Biocelem Paskov, a.s. a M ěstem Paskov, v č. p řijetí finan čního daru  
    ve výši 370.000,- K č (T řistasedmdesáttisíckorun českých) v roce   
    2011, 2012 a 2013 a zmoc ňuje starostu m ěsta Petra Ba ďuru podpisem  
    této dohody. P ředmětem dohody o spolupráci je dohoda stran  
    o základních podmínkách vzájemné spolupráce, vy tvo ření užších  
    vazeb mezi M ěstem Paskov a spole čností Biocel Paskov a.s.    
    a finan ční podpora poskytnutá spole čností Biocel Paskov a.s. 
    za ú čelem rozvoje života obyvatel m ěsta Paskov zejména v oblasti  
    spole čensko-kulturní a sportovní.  
 

  15. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje na základ ě žádosti sportovních  
    klub ů a spole čenských organizací: 

      a) bezplatné užívání t ělocvi čny ZŠ Paskov za ú čelem tréninkových  
         hodin a turnaje ml. žák ů, elév ů a p řípravky v celkové výši  
         90.000 K č – Paskov Saurians – florbalový oddíl, 
      b) bezplatné užívání t ělocvi čny ZŠ Paskov, p řípadn ě venkovního  
         h řišt ě za ú čelem tréninkových hodin, turnaj ů a sout ěžních  
         utkání mládežnických družstev v celkové vý ši 30 000 K č. 

-  Klub házené Orel Paskov.  
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16. a) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí zpráva o výsledku  
    p řezkoumání hospoda ření DSO Region Slezská brána za rok 2010 
    b) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí záv ěre čný ú čet DSO Slezská  
    brána za rok 2010. 

 
  17. a) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí zprávu o výsledku p řez- 
      koumání hospoda ření dobrovolného svazku obcí Olešná za rok 2010.  

    b) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí záv ěre čný ú čet DSO Olešná  
    za rok 2010. 
 

  18. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje rozpo čtové opat ření ZM č. 1/2011       
     

  19. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje na základ ě schváleného zám ěru   
      odprodej m ěstského pozemku parc. č. 406/3 k.ú. Paskov o vým ěře     
      43 m² a část m ěstského pozemku 404/2 k.ú. Paskov (nov ě dle GP  
      parc. č. 404/4) o vým ěře 278 m². 
 
  20. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje pov ěření Ing. Milana Klimundy, 
      místostarosty m ěsta, ur čeným zastupitelem pro územní plán a s ním  
      spojené úkony do roku 2014 (konec volebního o bdobí). 
 
  21. Zastupitelstvo m ěsta stanovuje m ěsí ční odm ěnu neuvoln ěnému zastu- 
      piteli m ěsta Paskov panu Tomáši Mat ějnému dle usnesení zastupitel- 
      stva obce č. l/2011, bod č. 13 ze dne 24.2.2011. 
   
  22. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí informace p řednesené  
      starostou:   
       a, cyklostezka Ostrava – Beskydy , úsek Vrat imov – Sviadnov, 
       b, informace o aktivitách v rámci DSO Slezsk á brána a Olešná, 
       c, vývoj pln ění rozpo čtu m ěsta a informace Finan čního ú řadu, 
       d, informace o jednání s vedením Dolu Paskov , 
          ředitelem Nadace OKD a místop ředsedou p ředstavenstva  AWT, 
       e, informace o jednání s ředitelem odboru  Ú řadu pro zastupování  
          státu ve v ěcech majetkových – pracovišt ě Frýdek-Místek 
          v souvislosti se zámkem, 
       f, informace o jednání XII. Sn ěmu Svazu m ěst a obcí ČR,  
       g, informace o Zasedání Regionu Beskydy 
       h, informaci o možnosti bezplatné dopravy se nior ů, dopravním   
          podnikem Ostrava a.s. a Veolia Transport Morava a.s. pro rok  
          2012 v rámci integrované p řepravy.  
 
  23. Zastupitelstvo m ěsta zmoc ňuje radu m ěsta zpracováním žádostí 
      ve v ěci získání dota čních prost ředk ů na základ ě výzev SFŽP na  
      zakoupení zametacího stroje a protipovod ňového informa čního  
      systému.   
 
  22. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí termín konání 6. zasedání  
      Zastupitelstva m ěsta Paskov dne 22.9.2011 v Oprechticích. 
 

 
  Ov ěřovatelé zápisu a usnesení:                   Petr B aďura 
                                                  s tarosta m ěsta           
  Bc. Petr Michálek                                     
  Libuše Klimundová  
  Úplné zn ěmí usnesení je uloženo na M ěÚ Paskov.  



                        Výpis ze zápisu  
z 5. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov, konaného dne 23.6.2001  
 
Zasedání ZM bylo zahájeno v 17:00 hodin. 
 
Přítomno: 19 člen ů zastupitelstva m ěsta 
             (pan Šugar, omluven pozd ější p říchod)          
           2 členové zastupitelstva m ěsta omluveni 
          10 host ů 
 
Zasedání ZM zahájil a řídil starosta m ěsta. Starosta sd ělil, že program 
je proti programu na pozvánkách dopln ěn a up řesn ěn o stanovení odm ěny 
členu ZM panu Mat ějnému, který odstoupil z funkce místostarosty. 
 
Ing. Pauk podal návrh na dopln ění programu ZM o bod „Odvolání starosty 
z funkce“ s následujícím od ůvodn ěním (uvedeno dle písemného p řísp ěvku 
Ing. Pauka): 
Mnoho ob čanů Paskova se cítí podvedeno jednáním nezávislých kan didát ů a 
je velmi zklamáno tím, že se NK spojili s komunisty  a prosadili do 
funkce starosty člena této nedemokratické strany, která skon čila ve vol-
bách po zásluze na posledním míst ě. V ěrný své komunistické morálce, 
tento soudruh nadále ob čany podvádí a do o čí bezostyšn ě lže. Porušování 
zákon ů ze strany n ěkterých pracovník ů ú řadu nejen toleruje, ale sám jde 
příkladem. 
Na minulém i p ředminulém jednání zastupitelstva jsem se zmínil o o dmíta-
vém p řístupu pracovnice ú řadu Zaluské, podat informace, na které jsem 
měl zákonné právo. Zde odkazuji na zápis z jednání za stupitelstva 31.3. 
Nedostal jsem jakoukoli odpov ěď, ani informaci, že by se starosta snažil 
sjednat nápravu. Toto je nejen známkou špatného ved ení ú řadu, ale p římo 
porušením zákona o obcích § 82. 
31. b řezna t.r. jsem p řistihl dva pracovníky tzv. rychlé roty kácet 
strom a řezat d říví v soukromé zahrad ě u domu č.p. 300. Na dotaz, kdo je 
tam poslal a co tam d ělali, nedokázala (nebo necht ěla) pracovnice ú řadu 
Grimmová, pov ěřená jejich vedením odpov ědět. Do dnešního dne jsem 
nedostal ani odpov ěď na dotaz, kdo uhradí náklady na práci a použitou 
techniku ani od zmín ěné pracovnice, natož tak od vedení obce. Další 
porušení zákona o obcích § 82 a rovn ěž obecných pracovn ě právních 
předpis ů, bez jakýchkoli d ůsledk ů, vyvozených v ůči odpov ědným pracov-
ník ům, což je op ět p říklad špatného vedení obce. Stojí za povšimnutí, že  
při tomto „melouchu“ byla použita obecní VZP, avšak o prechtickým hasi čům 
pro instalaci techniky na sout ěž zap ůj čena nebyla … 
Starosta se jako uvoln ěný funkcioná ř od prvního dne po nástupu do funkce 
nev ěnoval jen práci ve prosp ěch obce, ke které byl uvoln ěn, ale do konce 
února vyvíjel výd ěle čné aktivity ve svém d řív ějším zam ěstnání. A pravd ě-
podobn ě by pokra čoval, kdybych se neza čal zajímat o tyto jeho aktivity, 
kterými se dokonce p ři p ředávání funkce sám chlubil. Osobn ě jsem mu 
z titulu funkce odstupujícího starosty podepisoval potvrzení o volb ě 
uvoln ěným funkcioná řem. Na základ ě tohoto potvrzení o výkonu ve řejné 
funkce, je povinen zam ěstnavatel pracovníka neprodlen ě uvolnit. Pakliže 
tak zam ěstnavatel neu činí, porušuje p říslušná ustanovení zákoníku práce. 
Jestliže však zvolený uvoln ěný funkcioná ř toto potvrzení zam ěstnavateli 
nepředá, v ěnuje se práci ve svém bývalém zam ěstnání a nev ěnuje se pln ě 
funkci, pro kterou byl uvoln ěn, porušuje nejen p říslušná ustanovení 
zákoníku práce a zákona o obcích, ale p ředevším podvádí ob čany své obce. 
Pamětliv slov nástupního projevu starosty se ptám: Cham tivost, 
porušování zákona, lži a podvody, to jsou ty dobré mravy, o kterých 
hovo řil? 
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Tímto hovo řím i za ob čany Paskova, kte ří necht ějí soudruha ve vedení 
obce a jsou p řesv ědčeni, že řízení nezvládá. Četné proh řešky proti 
zákon ům a etice jsou dostate čnými argumenty pro jeho odvolání z funkce.  
Návrh na dopln ění programu o bod „Odvolání 4 člen ů rady m ěsta z funkce“. 
Odůvodn ění: 
V zápise a usnesení Rady m ěsta Paskov ze dne 18.4.2011 v bod ě 2 se rada 
zabývala výtkami, které jsem vznesl na zastupitelst vu 31.3. 5 člen ů rady 
shledalo mé námitky jako neopodstatn ěné. Jestliže n ěkdo shledává námitky 
proti porušování zákona a pracovní kázn ě, podvod ům a lžím, jako neopod-
statn ěné, pak si nezaslouží být členem tak významného řídícího orgánu, 
jako je rada m ěsta. Proto navrhuji, aby byl program dopln ěn o odvolání 
dalších 4 člen ů Rady m ěsta Paskov z funkce. Jmenovit ě jsou to místosta-
rostové Pohl, Klimunda, B ělík a radní Sýkora. 
Tyto dva návrhy na dopln ění programu navrhuji za řadit jako bod č. 3 a 4.  
 
Na p řísp ěvek Ing. Pauka reagoval MUDr. Ožana, že se mu zdá, že tento bod 
se opakuje, a že již byl p řece řešen na minulém zasedání ZM.    
 
Starosta dal hlasovat o návrhu Ing. Pauka na dopln ění programu ZM tj.  
o odvolání starosty z funkce a odvolání člen ů rady m ěsta Ing. Pohla, 
Ing. Klimundy, Ing. B ělíka a pana Sýkory. 
Výsledek hlasování: 3 pro, 11 proti, 4 se zdrželi h lasování (p řítomno  
18 člen ů zastupitelstva m ěsta) 
 
Následn ě bylo hlasováno o programu jednání zastupitelstva m ěsta. 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 15 hlasy, 2 byli proti, l se zdržel  
(p řítomno 18 člen ů ZM) následující program zasedání: 
 1. Schválení po řadu jednání ZO  
 2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu a usnesení 
 3. Kontrola usnesení č. 2/2011 ze 4. zasedání ZM 
 4. Informace o činnosti orgán ů města mezi 4. a 5. zasedáním ZM 
 5. Zpráva o p řezkumu hospoda ření m ěsta za rok 2010  
 6. Záv ěre čný ú čet m ěsta za rok 2010 
 7. P řehled investi čních akcí a vybraných oprav obecního  

  majetku v roce 2010 
 8. Zmocn ění rady m ěsta k provád ění rozpo čtových opat ření   
 9. Cenová nabídka na opravu v ěžních hodin a zvon ění    
10. Žádost Advanced World Transport pojmenování uli ce k jejich areálu  
11. Dodatek č. 6 ke z řizovací listin ě MŠ Paskov, p řísp ěvková  

  organizace a navýšení jejího rozpo čtu 
12. Dodatek č. 6 ke z řizovací listin ě ZŠ Paskov, p řísp ěvková  
    organizace a navýšení jejího rozpo čtu 
13. Smlouva o výp ůj čce – ZŠ Paskov (Modernizace výuky a vybavení 

  ZŠ Paskov) 
14. Dohoda o spolupráci mezi Biocelem Paskov, a.s. a Městem Paskov  
15. Žádosti sportovních klub ů a spole čenských organizací –  

  pronájem sportovních a kulturních za řízení    
16. a) Zpráva o výsledku p řezkoumání hospoda ření DSO Region Slezská    

     brána za rok 2010 
  b) DSO Slezská brána – záv ěre čný ú čet za rok 2010 

17. a) Zpráva o výsledku p řezkoumání hospoda ření dobrovolného  
     svazku obcí Olešná za rok 2010 
  b) DSO Olešná - záv ěre čný ú čet za rok 2010  

18. Rozpo čtové opat ření ZM č. 1/2011 
19. Majetkové záležitosti 
20. Pov ěření člena zastupitelstva pro územní plán 
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21. Stanovení odm ěny panu Tomáši Mat ějnému – členu ZM 
22. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 
23. Záv ěr  
 
2. Zastupitelstvo m ěsta ur čilo 16 hlasy, 2 členové ZM se zdrželi 
hlasování (p řítomno 18 člen ů ZM), dva členy – ov ěřovatele zápisu a 
usnesení: pana Bc. Petra Michálka a paní Libuši Kli mundovou. 
 
3. Kontrola pln ění usnesení. 
Problematika využívání m ěstského za řízení bude p ředložena ve zpráv ě 
finan čního výboru v bod ě 4 programu. 
Další úkol nebyl uložen. 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) 
kontrolu pln ění usnesení č. 2/2011 ze 4. zasedání Zastupitelstva m ěsta 
Paskov. 
 
4. Informace o činnosti orgán ů města mezi 4. a 5. zasedáním ZM.  
Za radu m ěsta podal informaci Ing. Pohl. Rada zasedá jednou z a 14 dní, 
od minulého zasedání ZM se sešla 5 x. O činnosti rady m ěsta jsou  
členové ZM informováni prost řednictvím zápis ů a usnesení rady m ěsta, 
které jsou jim zasílány. 
Hlavními body jednání rady m ěsta byly: obnova ve řejného osv ětlení 
v m ěst ě, stanovisko EIA ke zm ěně technologie výroby v závod ě Biocel 
Paskov a.s., sm ěrnice č. 1/2011 M ěsta Paskov, stanovení kapacity MŠ 
Paskov, oslavy m ěsta, zpracování nového ÚP m ěsta. 
 
Pan Moravec požádal o uvedení výše dlužných částek nájemník ů v m ěstských 
bytech. 
Starosta odpov ěděl, že zákon o ochran ě osobních údaj ů neumož ňuje tyto 
informace zve řejnit. 
 
MUDr. Ožana požádal o informaci v záležitosti likvi dace bioodpad ů 
v m ěst ě. 
 
Ing. Klimunda sd ělil, že od svoz bioodpad ů od ob čanů města je zajišt ěn 
od měsíce července a to na základ ě smlouvy, kterou lze sepsat na M ěÚ. 
Likvidaci bioodpad ů hradí ob čané sami. 
 
Ing. B ělík podal informaci, že bioodpad  z části m ěstských pozemk ů je 
likvidován na skládce Vratimov a na části pozemk ů je tráva mul čována. 
 
Za finan ční výbor podal zprávu Bc. Michálek. Vy číslení p řísp ěvku za 
užívání m ěstských prostor u organizací a spolk ů – řeší dle dohody 
místostarosta Ing. Pohl. Auditor m ěstu Paskov doporu čuje nájmy 
nepromíjet a rad ěji snížit nájemné. Finan ční výbor došel k záv ěru, že 
z d ůvodu pr ůhlednosti a možného p řínosu uplatn ění si v ětšího % podílu 
odpočtu DPH z p řijatých faktur, by m ěl být nájem  organizacím a spolk ům 
účtován v plné výši. Toto bylo konzultováno i s jiným  auditorem a 
finan čním ú řadem. O ú čelový p řísp ěvek na tento nájem, by si pak 
organizace a spolky p ři p řid ělování p řísp ěvk ů a dotací vždy samostatn ě 
zažádaly. P řísp ěvek by jim byl vyplácen až na konci roku, kdy by ji m 
byla zárove ň zaslána i faktura za nájem a užívání m ěstských prostor. 
Tyto fakturace a p řísp ěvky by m ěly být spolu ihned vzájemn ě zapo čteny 
tak, aby nedocházelo k narušení cash-flow m ěsta a zárove ň, aby spolky 
neměly možnost hospoda řit s financemi m ěsta. 
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Finan ční výbor dále provedl kontrolu hospoda ření Ob čanského sdružení 
Paskov Net. Finan ční výbor navrhnul z řídit tzv. „Rezervní fond“ a to 
z d ůvodu p řehledného čerpání ušet řených financí, nap říklad na nákup 
majetku. 
Finan ční výbor dále projednal „Záv ěre čný ú čet m ěsta Paskov za rok 2010“ 
zpracovaný Ing. Turon ěm a doporu čuje odhalené nedostatky pracovníkem 
městského ú řadu opravit dle doporu čení auditora. Finan ční výbor 
doporu čuje proškolení pracovnice M ěÚ, aby byly omezeny náklady na 
samotné poradenství. Auditora ponechat stávajícího,  protože zná 
problematiku. 
Finan ční výbor dále projednal a doporu čil vy řazení majetku. Výbor 
doporu čuje p řed samotnou fyzickou likvidací vy řazeného majetku 
informovat p ředsedy komisí p řípadn ě spolk ů. Pokud by n ějaký majetek 
ješt ě mohli upot řebit, provést p řevod majetku na spolek, organizaci 
apod. 
Finan ční výbor také projednával finan ční dar od spole čnosti Lenzing a.s. 
městu Paskov, jeho výši i p řípadnou možnou dobu jeho čerpání. 
Jako poslední projednal výbor pod ěkování zú častn ěným člen ům za práci  
pro finan ční výbor ZM. 
Ke zpráv ě finan čního výboru nebyly dotazy. 
 
Za kontrolní výbor podal zprávu Ing. Pauk. Kontroln í výbor se sešel 1x. 
Výbor se rozd ělil na 3 kontrolní skupiny, které provedly  3 kontr olní 
akce. Dne 6.4.2011 členové pan Šugar, Ing. Kre čmerová, pan Biedrawa 
provedli kontrolu zápis ů rady m ěsta č. 4,5,6. V zápise je uvedeno, že 
u n ěkterých úkol ů není uveden žádný výstup a v zápisech z rady m ěsta 
schází datum ov ěření zápisu.  Zápis z kontroly je uložen na M ěÚ.    
Dne 9.5.2011 členové pan Kupka, pan Liška a Kubá ň provedli kontrolu 
zápis ů a usnesení z jednání rady m ěsta 29.11.2010,13.12.2010 a 
10.1.2011. Zápis z kontroly je uložen na M ěÚ. 
Dne 20.6.2011 provedli členové Ing. Pauk, Ing. Glomb a Ing. Balážecová 
Kontrolu zápisu a usnesení č. 7-9/2011. V usnesení rady č. 3/2011, bod 
12 – úkol trvá, nebyl zadán termín pln ění úkolu, dosud není žádný 
výstup. Kontrolní výbor doporu čuje, aby v nájemní smlouv ě o nájmu neby- 
tových prostor (KCP) v bod ě VII., uzav řené s panem Brožem, byl dopln ěn 
údaj, kolik dn ů p ředem je nutno závazn ě oznámit nájemci požadavek na 
uvoln ění restaura čních prostor.  
Rovněž zápis z této kontroly je uložen na M ěÚ. 
 
Za Osadní výbor Oprechtice podala zprávu MUDr. Hala dejová. Výbor 
projednával zahradnické úpravy okolo hasi čárny, zabýval se bezpe čností 
v Oprechticích. Výbor požaduje se zapo četím výstavby chodníku ve sm ěru 
Oprechtice – Paskov. 
Dále výbor požaduje vyvolat jednání v záležitosti ú pravy p říkopu podél 
okresní silnice. Z d ůvodu špatného spádování se v n ěm zdržují splašky, 
které zapáchají a rovn ěž se v n ěm zdržují hlodavci. 
 
Ing. B ělík sd ělil, že v záležitosti opravy silnice a p říkopu p řes 
Oprechtice již prob ěhly dv ě jednání. Jedno p římo na míst ě a druhé na 
Správ ě silnic. Je zadáno zpracování studie stavu silnice za ú čelem 
snížení nosnosti. Vy čišt ění p říkopu bylo p řislíbeno provést do konce 
července. 
 
Paní MUDr. Haladejová se dotazovala, kdy bude v Opr echticích realizováno  
přecházení pro chodce. 
 



                          - 5 - 
Ing. Klimunda odpov ěděl, že Ing. Š ňupárek dostal zmocn ění k vy řízení 
stavebního povolení na stavbu chodníku Oprechtice –  Paskov a také na 
stavbu p řecházení pro chodce. Vy řizování stavebního povolení se pon ěkud  
zdrželo z d ůvodu výstavby p řístupové komunikace k firm ě DITON. Uvedené 
stavby na sebe navazují. 
 
Starosta uvedl, že jednání v záležitosti opravy sil nice p řes Oprechtice 
byl p řítomen také starosta z Krmelína. 
 
Za komisi ÚP, ŽP a bydlení podal zprávu Ing. Pohl. Komise zasedala 3 x. 
Mimo jiné projednávali problematiku m ěření hluku na Biocelu, projektovou 
dokumentaci stavby – sodný kotel a projekt „P řírodní památka Paskov“.  
 
Pan Vágo se dotazoval na výsledky m ěření. 
 
Starosta odpov ěděl, že na základ ě posudku EIA ú řad obdržel výstupy 
měření, které se potvrdily i p ři nyn ějším m ěření hluku. V noci je hluk 
překra čován o cca 1,6 dB a objevuje se tónová složka. U to hoto m ěření 
nebylo m ěřeno pozadí. 
Biocel p řipravuje výsadbu zelen ě – ochranného valu. Pak bude následovat 
další m ěření.  
 
Pan Vágo uvedl, že ší ření hluku také napomáhá kácení zelen ě spole čností 
ČEZ. 
 
MUDr. Ožana uvedl, že aby zele ň zamezila ší ření hluku musí být zna čně 
vysoká, což je otázka 50. let.   
 
Ing. Pauk sd ělil, že zhruba p řed rokem bylo m ěření hluku p ři odstávce 
Biocelu Paskov, a.s. Výsledek m ěření byl mírné p řekro čení limitu hluku. 
 
Starosta uvedl, že p ři jeho návšt ěvě pily zaznamenal zna čný hluk. 
 
Za komisi pro vzd ělávání, mládež, kulturu a sport podal zprávu Mgr. 
Raška. Komise m ěla 4 sch ůzky. Zajiš ťovala oslavy m ěsta. Pod ěkoval člen ům 
Michnovi, Šircové, Havránkové, kte ří se podíleli na zdárném pr ůběhu 
oslav m ěsta. 
 
Za komisi ochrany ve řejného po řádku, dopravy a spoj ů podal zprávu Ing. 
Klimunda. Komise projednávala stížnosti ob čanů na volné pobíhání ps ů, 
parkování vozidel u  rybníka „Kubo ň“ a p řed cukrárnou Laguna a u koste-
la. Dále projednávali dodržování rychlosti na nám ěstí v Paskov ě. Komise 
doporu čuje rad ě města vytvo řit na nám ěstí retardér stavební úpravou. 
 
Ing. Soška se dotazoval, jak jsou řešeny záznamy z radaru. 
 
Starosta informoval, že došlo k odcizení kamery z r adaru m ěsta. 
 
MUDr. Ožana  uvedl, že parkování u kostela využívaj í také návšt ěvníci    
kostela a dotázal se, zda auta rybá řů, která parkují u rybníka „Kubo ň“ 
parkují na pozemcích m ěsta. 
 
Starosta odpov ěděl, že v p řípad ě parkování rybá řů se nejedná o silnici  
a pozemky m ěsta. 
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Ing. Pauk uvedl, že záznam z radaru je možno stáhno ut na PC. M ěří se 
pouze rychlost. 
 
Za SPOZ zpráva podána nebyla. Paní Maršálková byla omluvena.  
 
Za Redak ční radu Paskovského zpravodaje  podala zprávu paní Šircová, 
která uvedla, že byla vydána 3 čísla Paskovského zpravodaje. 
Zpoplatn ěním inzerce jsou částe čně uhrazeny náklady na vydávání 
zpravodaje. 
 
Paní Havránková se dotazovala, jak se m ůže ujistit, že články, které 
zašle ke zve řejn ění ve zpravodaji, budou v ur čitém čísle zve řejn ěny. 
 
Paní Šircová sd ělila, že se stalo, že nebyly n ěkteré p řísp ěvky 
v posledním čísle zpravodaje zve řejn ěny. Budou zve řejn ěny v srpnovém 
čísle. 
 
Bc. Michálek informoval, že v souvislosti se zm ěnou technologie výroby  
a hluku ze závodu Biocelu Paskov, a.s.  zaslali za „Sdružení ob čanů“  
připomínky. Všechny byly zapracovány do posudku EIA. Dále uvedl, že 
v rámci sdružení mají zajišt ěno provedení m ěření hluku v dob ě, kdy sami 
ur čí v četn ě jeho financování. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) 
informace o činnosti orgán ů města mezi 4. a 5. zasedáním zastupitelstva 
města.  
 
5. Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) 
Zprávu v četn ě výsledku o p řezkumu hospoda ření m ěsta za rok 2010. 
Členové ZM obdrželi „Zprávu“ spolu s pozvánkami. 
 
6. Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi záv ěre čný ú čet m ěsta Paskov  
u prezence. 
Ing. Pauk požádal o vysv ětlení pln ění kapitálových p říjm ů. 
Paní Cagášová, ú četní M ěÚ sd ělila, že nebyl realizován prodej pozemk ů. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vyjád řilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) souhlas   
s celoro čním hospoda řením m ěsta za rok 2010, a to bez výhrad. 
Závěre čný ú čet m ěsta Paskov byl zve řejn ěn na pevné i elektronické ú řední 
desce po vyhláškou stanovenou dobu. 
 
7. Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi p řehled investi čních akcí a 
vybraných oprav obecního majetku v roce 2010. K p ředloženému materiálu   
nebylo dotaz ů. 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) 
přehled investi čních akcí a vybraných oprav obecního majetku v roce  2010  
 
8. Zastupitelstvo m ěsta stanovilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM), 
v souladu s § 102 odst. 2 písmena a) zákona 128/200 0 Sb., o obcích      
(obecní z řízení) ve zn ění pozd ějších p ředpis ů, kompetenci rady m ěsta 
k provád ění jednotlivých rozpo čtových opat ření do výše 200.000,- K č 
včetn ě, v t ěchto p řípadech: 
a) rozpo čtového zapojení ú čelov ě p řid ělených finan čních prost ředk ů   
   z jiných rozpo čt ů 

 nebo 
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b) jsou-li vyvolaná organiza čními zm ěnami, pokud tyto zm ěny nevyvolá- 
   vají další nároky na finan ční prost ředky m ěsta (nezvyšuje se celkový  
   rozpo čet výdaj ů města).  

 
9. Starosta uvedl, že na minulém zasedání ZM byly v zneseny z řad ob čanů 
připomínky na nefunk ční hodiny na v ěži kostela. Pan Pater Mgr. Spodný 
učinil poptávku na opravu v ěžních hodin a cenovou nabídku  pro opravu 
věžních hodin a zvon ění zaslal na M ěÚ – viz p říloha k bodu programu  
č. 9. Má být provedena oprava všech hodin (ze čty ř stran v ěže). 
Římskokatolická farnost Paskov již v tomto roce obdr žela dotaci na 
opravu oltá ře. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) na 
základ ě cenové nabídky spole čnosti Implus-B poskytnutí ú čelové dotace 
Římskokatolické farnosti Paskov ve výši 20.508 K č na opravu v ěžních 
hodin a zvon ění. 
 
10. Starosta sd ělil, že spole čnost AWT a.s. v Paskov ě zaslala žádost  
o odsouhlasení pojmenování p říjezdové ulice ke kontejnerovému 
překladišti AWT a.s. v Paskov ě. V od ůvodn ění spole čnost uvádí, že  
i p řes p řijatá administrativní a organiza ční opat ření dochází i nadále 
k zajížd ění nákladních silni čních náv ěsů do obydlené části m ěsta Paskov. 
Přepravci se řídí navigací GPS podle adresy kontejnerového p řekladišt ě. 
Důvodem je název ulice v adrese „Rudé armády“, která rovn ěž prochází 
městem.   
Zajížd ěním nákladních silni čních náv ěsů do obydlené části m ěsta jsou 
obt ěžováni ob čané p ředevším ul. RA a zárove ň dochází také k poškozování 
místní komunikace.   
 
Zastupitelstvo m ěsta schvaluje v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb.  
o obcích § 28 odst.1 pojmenování ulice (parc. č. 1996/1 k.ú. Paskov) 
k areálu spole čnosti Advanced World Transport, a.s. v Paskov ě          
„K P řekladišti“. 
 
11. Starosta sd ělil, že v d ůsledku zm ěny ozna čení z řizovatele je 
zpracován dodatek č. 6 ke z řizovací listin ě MŠ Paskov.   
Dále starosta uvedl, že p ři zápisu d ětí do MŠ pro školní rok 2011/2012 
bylo zjišt ěno, že pro 18 d ětí není kapacita ve stávajícím objektu MŠ 
Paskov. Pod ěkoval paní Libuši Klimundové, ředitelce MŠ, že našla řešení 
spolu s panem Jaroslavem Gojem, ředitelem ZŠ Paskov. Pro p ředškoláky 
bude po p ředchozích úpravách využito 1. patro „malé školy“. M ožnost 
využití uvedených prostor p ředškoláky projednala paní Klimundová p ředem 
s hygienou a Krajským ú řadem MSK. 
Úpravy prostor spo čívají ve vým ěně obklad ů, dve ří, po řízení madla na 
schodišti, úprava WC, za řízení výdejny sva čin. 
 
Paní Klimundová uvedla, že za řízení odd ělení MŠ, které bude nov ě 
pořízené pro výuku p ředškolák ů v prostorách ZŠ bude možno v p řípad ě 
úbytku d ětí docházejících do MŠ, využít v prostorách stávají cí MŠ. Pro 
zaměstnance MŠ vyplývá závazek upravit prostory pro p ředškoláky 
v objektu ZŠ Paskov do termínu 1.9.2011, na zastupi telích m ěsta záleží, 
zda podají pomocnou ruku a schválí navýšení rozpo čtu MŠ i ZŠ.  
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Mgr. Raška uvedl, že tzv. malá škola byla p ůvodn ě ur čena pro výuku 
dílen. Úpravou prostor pro výuku p ředškolák ů se vy řeší problém 
sou časného neestetického prost ředí. Jediný problém vidí v odhlu čnění. 
Doporu čil d ěti z MŠ ponechat v p řízemí a d ěti l. t řídy ZŠ v I. poschodí 
a zakoupit do t říd v I. poschodí 2 kusy interaktivních tabulí.      
 
Starosta sd ělil, že ředitel ZŠ Paskov jinou variantu nep ředložil. 
Paní Klimundová, ředitelka MŠ požádala o navýšení rozpo čtu o 100.000 K č  
na vybavení nového odd ělení MŠ v ZŠ, 174.000 K č na navýšení odpis ů 
majetku a 20.000 K č na novou telefonní úst řednu, která byla zasažena 
bleskem. 
Kontrola využití prost ředk ů bude provedena p ři ro čním vyú čtování.    
  
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) dodatek 
č. 6 ke z řizovací listin ě Mate řská škola Paskov, p řísp ěvková organizace  
a navýšení rozpo čtu o 330.000,- K č. 
 
12. Starosta uvedl, že vzhledem ke zm ěně ozna čení z řizovatele je 
předložen dodatek č. 6 ke Z řizovací listin ě ZŠ Paskov. Ředitel ZŠ Paskov 
zaslal žádost o navýšení rozpo čtu o 300.000 K č. Prost ředky budou použity 
na z řízení odd ělení MŠ Paskov v objektu ZŠ Paskov (rekonstrukce WC , 
kryty na radiátory a další drobn ější úpravy). 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) dodatek 
č. 6 ke z řizovací listin ě Základní škola Paskov, okres Frýdek-Místek, 
přísp ěvková organizace a navýšení rozpo čtu o 300.000 K č. 

 
13. Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy smlouvu o výp ůj čce mezi 
Městem Paskov a Základní školou Paskov, okres Frýdek- Místek, p řísp ěv-
kovou organizací. P ředmětem smlouvy o zap ůj čení za řízení po řízené  
v rámci projektu „Modernizace výuky a vybavení ZŠ P askov“ v po řizovací 
hodnot ě 5.193.394,35,-K č.  
 
MUDr. Ožana se dotázal, zda je majetek, který je p ředmětem smlouvy      
o výp ůj čce pojišt ěný. 
 
Starosta sd ělil, že v sou časné dob ě probíhá na ú řadě audit pojišt ění 
majetku. 
 
14. Starosta uvedl, že bez ohledu, zda  probíhá v z ávod ě Biocel Paskov 
a.s. zm ěna technologie výroby, či nikoli, je vedeno jednání mezi M ěstem 
Paskov a Biocelem Paskov a.s. o uzav ření dohody o spolupráci. Kopii 
dohody obdrželi členové ZM u prezence. Uzav ření dohody nic nem ění na 
dodržování podmínek provozu závodu stanovených EIA.      
Obdobná dohoda je uzav řena mezi DSO Olešná a Biocelem Paskov, a.s 

 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 17 hlasy, 2 členové ZM se zdrželi,  
uzav ření dohody o spolupráci mezi Biocelem Paskov, a.s. a Městem Paskov, 
vč. p řijetí finan čního daru ve výši 370.000,- K č (T řistasedmdesáttisíc-
korun českých) v roce  2011, 2012 a 2013 a zmoc ňuje starostu m ěsta Petra 
Baďuru podpisem této dohody. P ředmětem dohody o spolupráci je dohoda 
stran o základních podmínkách vzájemné spolupráce, vytvo ření užších 
vazeb mezi M ěstem Paskov a spole čností Biocel Paskov a.s. a finan ční 
podpora poskytnutá spole čností Biocel Paskov a.s. za ú čelem rozvoje  
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života obyvatel m ěsta Paskov zejména v oblasti spole čensko-kulturní a 
sportovní.  
 
15. Starosta p ředložil k projednání žádosti klubu Saurians Paskov a 
klubu házené Orel Paskov o bezúplatné užívání t ělocvi čny ZŠ Paskov. 
Starosta uvedl, že t ělocvi čna neslouží pro komer ční využití a uvedené 
kluby využívají t ělocvi čnu v rámci kroužk ů ZŠ Paskov. Proto navrhnul, 
aby zastupitelstvo m ěsta schválilo jejich žádosti. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) na 
základ ě žádosti sportovních klub ů a spole čenských organizací: 
a) bezplatné užívání t ělocvi čny ZŠ Paskov za ú čelem tréninkových hodin  
a turnaje ml. žák ů, elév ů a p řípravky v celkové výši 90.000 K č – Paskov 
Saurians – florbalový oddíl, 
b) bezplatné užívání t ělocvi čny ZŠ Paskov, p řípadn ě venkovního h řišt ě   
za ú čelem tréninkových hodin, turnaj ů a sout ěžních utkání mládežnických 
družstev v celkové výši 30 000 K č - klub házené Orel Paskov.  
 
16. Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi spolu s pozvánkami zprávu o 
výsledku p řezkoumání hospoda ření DSO Region Slezská brána za rok 2010 a 
záv ěre čný ú čet DSO Slezská brána za rok 2010. K uvedeným materi ál ům 
nebylo p řipomínek. 
a) Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 19 hlasy zprávu o výsledku 
přezkoumání hospoda ření DSO Region Slezská brána za rok 2010  
b) Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 19 hlasy záv ěre čný ú čet DSO 
Slezská brána za rok 2010.  
 
17. Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi spolu s pozvánkami zprávu     
o výsledku p řezkoumání hospoda ření DSO Olešná za rok 2010 a záv ěre čný 
účet DSO Olešná za rok 2010. K uvedeným materiál ům nebylo p řipomínek. 
a) Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 19 hlasy zprávu o výsledku     
přezkoumání hospoda ření dobrovolného svazku obcí Olešná za rok 2010.       
b) Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 19 hlasy záv ěre čný ú čet DSO 
Olešná za rok 2010. 
 
18. Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi návrh rozpo čtového opat ření ZM 
č. 1/2011. Komentá ř k rozpo čtovému opat ření podal starosta. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy rozpo čtové opat ření zastupitel-
stva m ěsta č. 1/2011.  
 
19. Ing. Klimunda p ředložil ZM ke schválení prodej pozemku parc. č. 406/3 
k.ú. Paskov a část pozemku parc. č. 406/3 k.ú. Paskov panu Tomáši 
Holkovi, bytem Paskov, Národního odboje 87. Zám ěr na odprodej uvedených 
pozemků byl schválen na 3. zasedání ZM. 
O koupi pozemk ů projevila nejd říve zájem paní Jolana Bosáková, která od 
koup ě pozemk ů pozd ěji odstoupila a dalším zájemcem byl pan Ing. Tomáš 
Holek, který i nadále má zájem o koupi uvedených po zemků.   
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy na základ ě schváleného zám ěru 
odprodej m ěstského pozemku parc. č. 406/3 k.ú. Paskov o vým ěře 43 m² a 
část m ěstského pozemku 404/2 k.ú. Paskov (nov ě dle GP parc. č. 404/4)  
o vým ěře 278 m². 
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20. Starosta uvedl, že do roku 2014 je povinností m ěsta vypracovat nový 
směrný územní plán. V této souvislosti navrhnul pov ěřit Ing. Milana 
Klimundu, místostarostu m ěsta, ur čeným zastupitelem pro územní plán 
města do konce roku 2014.  
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy, 1 člen se zdržel hlasování,  
pov ěření Ing. Milana Klimundy, místostarosty m ěsta, ur čeným zastupitelem 
pro územní plán a s ním spojené úkony do roku 2014 (konec volebního 
období). 
 
21. Panu Tomáši Mat ějnému, bylo po jeho odstoupení z funkce neuvoln ěného 
místostarosty a člena rady m ěsta vyplaceno pro dobu 3 m ěsíc ů odstupné. 
Zastupitelstvo m ěsta stanovilo 18 hlasy, 1 člen ZM se zdržel hlasování,  
novou m ěsí ční odm ěnu,již pouze jako neuvoln ěnému zastupiteli m ěsta 
Paskov, dle usnesení zastupitelstva obce č. l/2011, bod č. 13 ze dne 
24.2.2011.  
 
22. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 
a) Starosta podal informace: 
- Dodavatelem stavby Cyklostezka Ostrava – Beskydy , úsek Vratimov –  
  Sviadnov byla vybrána spole čnost VOKD, a.s., která p ředložila nejnižší  
  cenovou nabídku. Povodí Odry již zajiš ťuje navýšení levob řežní hráze  
  řeky Ostravice. 
  
  Ing. Klimunda uvedl, že navážení zeminy bude prov áděno po ulici  
  B ělské, z tohoto d ůvodu bude na této ulici zvýšený po čet vozidel.  
  
  Ing. Soška se dotazoval, zda se bude také navyšov at hráz, v míst ě    
  jeho bydlišt ě tj. ul. Zá ři čí. V dob ě povodní dochází u nich  
  k rozlévání řeky Ostravice.   
 
- Aktivity v rámci DSO Slezská brána a Olešná. 
  DSO Region Slezská brána podporuje rozvoj kultury  místních spolk ů  
  (nap ř. váno ční jarmarky, mažoretky, besedu a další). V rámci DS O  
  Olešná se uskute čnily 4 sportovní akce. Jedná se o turnaje ve  
  florbalu, vybíjené, atletice a fotbalu. DDM Vrati mov uspo řádal  
  v ědomostní sout ěž. Tato sout ěž by m ěla být v p říštím roce uspo řádána     
  v Paskov ě. Výsledkem aktivity svazku v posledním období je v ydání  
  knihy Region Slezská brána. 
- Pln ění rozpo čtu m ěsta. Dochází k postupnému napl ňování rozpo čtu. Státu  
  se neda ří napl ňovat p říjmy. Je pot řeba sledovat rozpo čet m ěsta,  
  p řípadn ě n ěkteré akce nerealizovat. 
  Ke dni 31.5.2011 jsou p říjmy pln ěny po konsolidaci na 38,15 % a výdaje  
  po konsolidaci na 36,87%. 
- Jednání s vedením Dolu Paskov a spole čností AWT a.s.. Byla z řízena  
  závora na p říjezdu k rybníku Kubo ň. P ři požadavku o podporu Dolu  
  Paskov byl starosta odkázán na nadaci OKD – v p řípad ě zpracování  
  vhodného  projektu jsou p řipraveni se finan čně spolupodílet. 
- Jednání s ředitelem odboru Ú řadu pro zastupování státu ve v ěcech  
  majetkových – pracovišt ě Frýdek-Místek v souvislosti se zámkem 
- Problematika zámku v Paskov ě byla projednána na zasedání DSO Slezská   
  brána i Olešná,  
- Jednání XII. Sm ěnu Svazu m ěst a obcí ČR, kde se  mimo jiné projedná- 
  vala p římá volba starosty, rozd ělování da ňových výnos ů , resp. rozdíly  
  mezi velkými m ěsty a ostatními m ěsty a obcemi. 
- Zasedání Regionu Beskydy – zkušenosti z čerpání dotací v obci Modrá, 
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- Možnost bezplatné dopravy senior ů, dopravním podnikem Ostrava a.s. a                          
  Veolia Transport Morava a.s. pro rok 2012 v rámci  integrované p řepravy 
- Výpov ěď smlouvy na p řísp ěvek linky č. 39. M ěsto Paskov již od  
  2.pololetí 2011 nebude p řispívat na provoz uvedené linky. 
- V m ěsíci červenci bude zapo čato s realizací stavby „Odvodn ění  
  zamok řených pozemk ů v Paskov ě“  na ulici Mitrovické. Ob čané dot čeni  
  uvedenou stavbou budou p ředem informováni o zahájení stavby. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) na v ědomí 
informace p řednesené starostou:   
a) cyklostezka Ostrava – Beskydy , úsek Vratimov – Sviadnov, 
b) informace o aktivitách v rámci DSO Slezská brána  a Olešná, 
c) vývoj pln ění rozpo čtu m ěsta a informace Finan čního ú řadu, 
d) informace o jednání s vedením Dolu Paskov, ředitelem Nadace OKD a  
   místop ředsedou p ředstavenstva  AWT, 
e) informace o jednání s ředitelem odboru  Ú řadu pro zastupování státu  
   ve v ěcech majetkových – pracovišt ě Frýdek-Místek v souvislosti se  
   zámkem, 
f) informace o jednání XII. Sn ěmu Svazu m ěst a obcí ČR,  
g) informace o Zasedání Regionu Beskydy 
h) informaci o možnosti bezplatné dopravy senior ů,dopravním podnikem  
   Ostrava a.s. a Veolia Transport Morava a.s. pro rok 2012 v rámci  
   integrované p řepravy.       
 
b) Diskuze 
Pan Šugar upozornil na závadu na dopravním zna čení v lokalit ě Paskov, 
Břehy (doplnit tabulku p řikázaný sm ěr), dále uvedl, že p ři oprav ě 
oplocení soukromou osobou na Folvarku  byla autobus ová zastávka 
nepr ůjezdná. P řekážka nebyla ani osv ětlená. Dále upozor ňoval na stav 
okolo kontejner ů na odpad „U Frantíka“ po víkendu. 
Pan Šugar následn ě upozornil na zúžené koryto Mlýnského náhonu. V dob ě 
deš ťů může dojít k rozlití vody z koryta. 
 
Starosta uvedl, že stav Mlýnského i Elektrárenského  náhonu není 
problémem posledního roku. M ěsto nem ůže vynakládat prost ředky, pokud 
nejsou toky v jeho majetku.  
Ing. Klimunda uvedl, že prošel se správci tok ů veškerá místa a projednal 
jejich nápravu. Bylo mu sd ěleno, že za celou dobu nebyli informováni o 
nějakých závadách. 
 
Ing. Pauk uvedl, že p řed opravou stavidla bylo jednáno s MUDr. Vodvá ř-
kou, primá řem RTO Paskov. Zastupitelstvo rozhodlo, že se stavi dlo opraví 
z prost ředk ů obce. 
Ing. Pauk se dále dotazoval, kdy dostane seriozní o dpov ěď na dotaz, kdo 
poslal 2 pracovníky 31.3.2011 kácet stromy do soukr omé zahrady 
v pracovní dob ě s použitím techniky, kdo uhradí náklady na práci s  pou-
žitou techniku a jaké z toho budou vyvozeny d ůsledky pro zodpov ědné 
pracovníky? 
Dále uvedl, že když ve funkci starosty pracoval pro  obec, práce jej 
bavila a t ěšila. Dnes jako řadový člen zastupitelstva má velmi špatný 
pocit z toho, že v ětšina člen ů tohoto zastupitelstva porušování zákon ů  
toleruje ne-li p římo ignoruje. Proto bude zvažovat, zda jeho práce 
v takovém zastupitelstvu má smysl a na sv ůj mandát nerezignuje. 
Ing. Klimunda uvedl, že pokud to situace vyžaduje m ůže m ěsto provést 
opravu i jiného majetku, ale vynaložené prost ředky má následn ě   
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vyžadovat zp ět od vlastníka majetku. Uplat ňování náhrady vynaložených 
náklad ů na opravu stavidla nikde nezjistil.   
 
MUDr. Ožana uvedl, že v p ředloženém soupisu akcí za minulý rok se mu 
jeví n ěkteré ceny jako neadekvátní (projek ční práce, stavební dozor), 
Na vysoké ceny u ve řejných zakázek pak doplácejí ob čané u svých staveb.  
Je pot řeba, aby jednání zastupitelstva sm ěřovalo k nacházení řešení 
problém ů města, nikoliv ke konfrontacím.  
 
Bc. Michálek požádal členy zastupitelstva, že pokud vidí, že n ěco 
v m ěst ě je špatn ě, až to bezprost ředně sd ělí ústn ě, e-mailem na ú řad. 
 
Mgr. Raška  pod ěkoval za rychlou reakci na jeho požadavek na proved ení 
opravy chodníku na h řbitov ě, o kterou požádal na minulém zastupitelstvu, 
vše je již v po řádku. 
 
Pan Kupka požádal o snížení rychlosti u Biocelu. V sou časné dob ě je tam 
rychlost 70 km/hod. Je tam p řechod pro chodce, který využívají zam ěst-
nanci firem (pr ůmyslového centra), když chodí do kantýny Biocelu Pa skov, 
a.s. 
 
c) Ing. B ělík informoval členy ZM, že jsou vypsány výzvy SFŽP, na 
základ ě kterých je možnost získat dotace na zakoupení zame tacího stroje 
pro m ěsto a po řízení výstražného protipovod ňového systému v č. bezdrá-
tového  místního rozhlasu. 
Zastupitelstvo m ěsta zmocnilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) radu m ěsta  
ve v ěci získání prost ředk ů na základ ě výzev SFŽP na zakoupení zametacího 
stroje a po řízení výstražného protipovod ňového systému.   
 
22. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí termín konání 6. zasedání  
Zastupitelstva m ěsta Paskov dne 22.9.2011 v Oprechticích. 
 
 
Zasedání zastupitelstva m ěsta bylo ukon čeno ve 20:00 hodin. 
 
Zapsala: Strnadlová 
 
 
Ověřovatelé zápisu a usnesení:                Petr Ba ďura 
                                             staros ta m ěsta     
Bc. Petr Michálek 
Libuše Klimundová 
 
Úplné zn ění zápisu je uloženo na M ěÚ Paskov   
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
  
 


